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- Nolulen van de v.v, DETO-STÀFVERGÀDERING dd. 08-05-1995.

Àanwezig: Jan I'okke, Ep 01thof, Gerrit Àbbink, Hans v.h. Laar, Herntan Hulsegge (bestuur);

Freek Becker ( J. C, ) ;

Dick Haar (Jeugdcommissie);

Herberl Eghers ( Supp. Ver. ) ;

Jan Rijzer, Jan Folbert, IIenk Nijen Tltilhaar (DET0-(0NTÀ(T);

Harn ten Napel, }{arianne Schepers-Bruins, Dinie [obus-tr{essels (ÀktiviLeiten Conmissie);
René van Veen (Bultside);
Jans 01ihof {ComInissie van advies);
Cor van Leeutr'en (notulist).

Afwezig met kennisgevingt Jan Bruins en Bennie }íebbink.

Noot van de notulisl: Sommige van de bovenvernelde aanwezigen kunnen ook met een andere pet op ter
vergadering zijn gevees, hetgeen de verdere bespreking in de diverse geledingen zeker len goede zal
komen.

De voorzitter van deze vergadering, Jan fokke, heel de aanr*ezigen ue]kom en verontschuldigt de

besiuursvoorzitter Jan Bruins die andere (voetbal)verplichtingen heeft.

\.-- 
1. Ier bespreking ligt de notitie van Jan Rijzer. Besloten rrrordt aan dil onderrerp een vergadering te
uijden die op 23 nei a.s. wordt vasigesteld. Gevraagd (zuIlen) vorden deze vergadering bij le vonen:
Jos tr{oudslra, Gerard tr{ebbÍnk (de bestuursvergadering gaat er wel om door), Jan Rijzer, Frits Goosselink,
(ienand uii( het Jeugdbestuur, Ben Nijhuis (bij verhindering vraagt Ben Nijhuis zelf een vervanger uit
DEIO 2000), Guus Iijhof en Jans 0lthoí.
Cor van teeuwen zeg'l toe de notuien van deze vergadering te zullen verzorgen.

2. Een aantal club-itens passeert de revue:
DET0 2000: aan de opschriflen die de eltree zullen bekronen vordt nog get,lerkl.
Sponsorloop: geslaagd, maar kritische noot vanïege de ioch vat tegenvallende deelnane, met vellicht een

netto resultaat van f 4500,-.

0ud papier inzameling: door de aantrekkende prijzen tlordl deze aktiviteit r,rellicht noq veel aantrekke-
lijker en is voorlgaande stinulatie nodig.

Hel Concept Beleidsplan: Herman geeft een uitleg hoe de bij dit plan betrokken geledingen te werk zijn
gegaan. De door die per geleding op schrift gestelde ie verrachten beleidspunten zijn nu in beverking
bij Ben Nijhuis tot Concept Beleidsplan. Hij spreekt de veruachting uit dat het plan op vrij korte
leruijn in circulatie kan rlorden gebrachl,

Het in de afgelopen 5 jaar gevoigde Jeugdplan is voltooid. Het gestelde doel: de eerste jeuqdleans naar
de hoofdklasse in hun calegorie is hereikt. Zaterdag 6 nei 1995 bereikte Àl officieel de slalus van

Hoofdklasser, ïaar eerder Bl en Cl raren voorgegaan. Het Jeugdplan ligt nu ter evaluatie en vellicht
krijgt het in hel kader van het Concepl Beleidsplan een vervolg.

De jeugd, voorzover op deze vergadering voorliggend, krijgt in het komende seizoen de volgende coaches:
Àl Gerrii 0elen À2 Bertus Webbink

81 Eddy Reekers 82 Hans Kollhof
C1 líilfried Elzinga C2 Huib Eshuis
D1 Berry l'Íullink D2 Martijn I{essels

Gemeenlelijk sporlbeleÍd. Gemeenle Vriezenveen vi1 neer overleg. Er zijn vergaderingen geweesl en er is
een notitie van de verenigingen afzonderlijk naar de geneente gegaan en er is een gezamenlijk (?)

slandpunt naar voren gebracht. In het midden latend of deze opzel de beste is, ter vergadering lrorden
tlrijfels geuil, mag zo onstreeks juli a.s. een reactie van de geneenle Vriezenveen tegenoet,,rorden
gezien. Freek benadrukt dal hij vindt dat DEIO zich minder aan de andere voelbalclubs moet binden in
het te berde brengen van verlangens die bij DET0 t.o.v. de gemeente leven.



Jan F0lbert geeft een toelichting op trrat hij in de vorige slafvergadering verrroordde. Hij wil voorkomen
dat de slafvergadering een vrijblijvend gespreksplatform is. Na discussie blijft de functie van de

staÍvergadeting 0.tu. hel aanzvengelen van discussiepunten waarover eersl per geleding kan zijn
nagedacht, maar de Àlgemene tedenvergadering is de plaats waar heslissingen vorden genonen.

Àls voorbeeld voor discussie per geleding kan het te verrrachten ConcepL Beleidsplan dienen. À1s

voorschot op de algemene discussie wordt het plan ai omgedoopt in ÀÀNVÀISPIÀN.

Í: Bij de Ingekonen stukken presenteert Dick een noiilie net kostenplaatje voor het gebruik naken van TV-

teletekstkanalen voor het bekend maken van verenigingsgegevens. IIij stelt zich voor dat deze informatie
llellicht het clubblad kan vervangen. Na uitgebreide discussie wordi dit punt naar alle geledingen
doorgeschoven, uaar de voors en tegens zullen uorden genoteerd en op de volgende stafvergadering kan dan

een beter gefundeerde discussie plaats vinden.
(Nool van de notulist: elke geleding die in deze discussie meepraat, brengt ruim van te voren de op

schrift gestelde punten ter kennis van Cor die hei discussiesluk zal voorbereiden en a1s bijlage zal
hechten aan de uitnodiging voor de vergadering van 10-10 a.s.) Jans en Jan {Fokke) inforneren bij clubs
bij clubs die ervaring hebben niel deze vorn van clubpronotie. Punten die aandacht verdienen: kosten-
plaatje, sponsoring val e.e.a., de c]ubfunclionaris die de informatieslrooom in goede banen gaat leiden,
de rol van het clubblad, teletekstinfornatie kan niet door elk lid ,,rorden opgevraagd {niet-kabelaange-
slotenen), enz.

<, Freek vraagt aandacht voor een goed geventileerd en ia de rrinter verwarnd materialenhok. Uit wal er naar

voren wordt gebracht blijkt een gebrek aan discipiine bij het materialengebruik in het algemeen. l{aar

rtellicht wordl dai ln de hand geuerkl door de nin of meer ongestructueerde nanier van het onderhavige

beheer. Dit punt gaat linea recta naar het bestuur, omdat de stafvergadering hierover geen uitspraak kan

doen. Freek en Dinie neItren op zich deze kwestie te inventariseren (als voorschot op de rondvraag neemt

notulist hier ook de vraag van I'reek naar de functie van de container op) en daarvan verslag le doen aan

het besluur.

,:: Rondvraag: Freek inÍorneert naar de exacte datum dat veld I onder handen wordl genotner en stipuleert de

kennisgeving daarvan aan Dick lÍaar en l{arry v.d. Belt.
Ilarm knoopl bij deze aan en vraagl of er een omschrijving hestaal rral de Soveco rrel en niet als
rrlerkzaamheden moet verrichten op de DET0-terreinen. De voorzitter zegt loe deze vraag mee te nenen naar

het bestuur.
Hans maakt de aanwezigen erop attent dal de berichtgeving over het opnÍeuv leven ingeblazen zijn van het
fenomeen Vjenne Cup ietwat vvorbarig is in de vorm zoals naar builen gekome[. DET0 heeft onder

voorbehoud toegezegd te rrillen participeren. De vedstrijden moeten in ieder geval geen inbreuk maken op

de planning van de uedstrijdsecretatis.
Dick vraagt naar eventuele nogelijkheden van een fusie van de yoetbalverenigingen DET0 en DOS '37. Ilij
stelt dece vraag in het licht van te veruachlen toekomstige onlvikkelingen, taarbij de kosten een

zodanig grote ro1 kan gaan spelen dat een fusie tot een beter beheersbaar financieel plaatje leidt. In
dit verband wijst Ereek op financiële voordelen bij een samenwerkingsverband van bijvoorbeeld de

Vriezenveense voetbalverenigingen bij de gezamenlijke inkoop van trainingsnaieriaal.
Na arnpele discussie stell de voorzitter yoor per geleding de voors en tegens var een Íusie eens op

schrift te stellen.
Dick vraagt ook naar gaten in de organisaliestructuur van de v.v. DET0. Àls die er a1 zijn kan wellicht
hel te verwachten Concept Beleidsplan een beter inzicht geven, is het voorlopig'e antvoord.
Is er binnen de vereniging uel eens nagedacht over hel in beheer nettten van een eigen copieermachine?

Deze vraag eveneens afkomstig van Dick rordt bevestigend beanltloord. De uitkomsten van deze overueging

leidden tot een negalief antwoord, omdai de kosten all-in dermaie hoog zÍjn dat het uitbesteden van

copieerverkzaanheden lot geringere kosten leidt.
Henh vraagl naar het Concept Beleidsplan, vaar Herman nognaals herhaalt dal geprobeerd tlordt dit plan ro
mogelijk voor het zonerreces aan de openbaarheid prijs te geven.

Jan (Rijzer) kont terug 0p een vraag die hij eerder heefl gesteld: Binnen DETO zijn er corLnissies die

hun eigen financiën beheren. l{eeít de penningmeester irellichl nog liggende gelderr le verwachten? DET0

2000 uerd op loninginnedag'95 verrast met een gift van F 7500r-. IIet is denkbaar dal de penningmeester

van de club een dergelijke donatie graag had willen ontvangen. Uit de anttroorden blijkt dai de s.v. DET0

en de Àktiviteitencomnissie de opzet hadden gemaakt hun revenuen aan DETO 2000 le geven. Dal is hun

zelfstandig beleid.
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ian (Folbert) vraagt naar het bestaan van een inventarisalie van $ensen binnen de vereniging. n0f tlerkt
het in de praktijk zo: lÍie het hardst schreeuvt krijgt zijn zin?o Uit de gegeven antt+oorden blijkt dat

de penningneesler nog sleeds een molensteen (hypotheek) om zijn hals heeÍt en naar zeer spaarzaan op

beslaande wensen kan ingaan. Zoals bij de vorige vraag naar voren gebraeht: de s.v, en a.c. besterunen

hun eigen doelen, vaarbij echt wel rekening vordl gehouden net knelpunlen. In dit verband vordt
herinnerd aan de aanschaf van de verplaalsbare doelen met de medeverking van de a.c. aI weer enige tijd
ge leden .

Àan een door de voetbalbond opgedrongen wens trlordt nogmaals herinnerd door het ter tafel brengen van de

verplichte aanschaf van pupillendoelen. IIet bestuur zal zich beraden.

/
/' . le voorzitter bedankt de aanvezigen voor de geanineerde bespreking; als datum voor de volgende

stafvergadering vordl gekozen voór 10 oktober 1995 en de veigadering wordt gesloten.

Àktiepunten:* Nadenken op de diverse nivaus van de v.v. DET0 over het uaaron en hoe van sponsoring; dii n.a.v.
Jan Rijzer's ingebrachte discussiesluk.** Iden bij hei uitkouren yan het Concepl Beleidsplan.t** Per geleding de voors en tegens van clubpronotie via leletekstkanalen.
**** Idem inzake fusie.

De notulist,
Cor van Leeuuen.

Àan deze notulen uordl toegevoegd een afschrifl van de Taken/Àktiviteiten-vaslstelling v.v. DET0-

hoofdbestuur tijdens het seizoen '941'95,

1. Voorzitter - Jan Bruins 26. Scouting-cie. - Frits 0lthof
2. Secretaris - Hans van het Laar Ep 0llhof
3. Penningneester - Hernan llulsegge Jan Slot
4. 2e voorzitter - Jan I'okke GerrÍt Àbbink

5. 2e secretaris - 27. Àlgenieen

6. 2e penningmeester - Gerard lÍebbink adjunct - Hans v.h. Laar
7. T. C. - Gerrit Àbhink 28. Begeleiding
8. Bestuurscie. lste elftal - Jan Bruins elfial < 2ljaar- Ep 0lthof

Jan fokke
9. Begeleidingsteam

10. Kantine-cie. - Hernan Hulsegge

11. líedstrijdsecrelariaat - Jan Bruins
12. Tribune-cie. - Frits Olthof
13. Àktivileiten-cie, - Gerard l{ebbink
14. Supporters verenig'ing - Gerard llebbink
15. Àanschaf lrainingsnal. - Jan Bruins

ass. Ilenk Hilberink
16. DETO 2000 Bouur - Jan Bruins en Jan Siot

Fin. - Herman llulsegge en Gerard l{ebbink
17. 0nderh. gebouuen - Jan Slol
18. 0nderh. velden/afrast./

bestrating - Jan Bruins
19. I'ederatie-cie. - Jan Bruins
20. Bestuurslid lste elftal
21, ïontakten sporsors - Jan Bruins
22. P.R. - Ilans van het Laar

Cor van Leeuwen

23. (ontakten Jeugdbestuur - Gerrit Àbbink (tijd.)
24. DET0-K0NTÀ[T - Ep 0lthof

\- 
25. Keuren velden - Jan Bruins


